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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfoctawek

INTERPELACJA

w sprawie utworzenia klubu na osiedlu Kazimierza
Wielkiego

Na Osiedlu Kazimierza Wielkiego mieszka znaczna czgsi mieszkafrc6w
wloclawka' Na osiedlu znajdujq sig place zabaw, jest ono r6wniez otoczone lasem.
Brakuje natomiast miejsca gdzie mieszkancy mogliby realizowac sig afiystycznie
oraz spqdzac wspolnie czas podczas niepogody. Miejsca, ktore stanowiloby punkt
integracji migdzypokoreniowej, od dzieci, przezmlodziez, po senior6w.

Klub taki jak Pan sam kiedyS zauwa2y{ to swietny pomyst i mogiby wejsc w
struktury CK Browar,,B,,.

Bardzo dobrq lokalizaciq by+by budynek mieszczqcy siq przy ul. zytniel (po bytym
Domu Dziecka).
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